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Procés participatiu “Som de Barri” 
Acta de la reunió de Bell-Aire i l’Ametllareda 

 

Data: 23 de novembre de 2023, de 18 a 20 h 

Lloc: Llar d’infants Sant Nicolau 

Assistents: 7 persones (2 dones i 5 homes) 

 

Membres de l’equip de govern 

 

• Àlex Neira Marí – Alcalde 

• Carlos Sánchez Nicolau - 1r tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor     
d’Urbanisme, Habitatge i Protocol. 

• Joan Arnau Vergel – 4t tinent d’alcalde. Regidor de Cultura i Festes i Educació. 
 

Balanç general de la trobada 

 

La trobada va començar a les 18 h i va acabar a les 21 h. A les 20 h, s’hi va presentar 

una persona sense cita prèvia. La reunió va ser molt ben valorada pels assistents, que 

van presentar una actitud constructiva a l’hora de discutir inquietuds i problemes amb 

cordialitat i proximitat. En el cas del barri de Bell-Aire i l’Ametllareda, una de les 

preocupacions més compartides és la reforma urbanística del barri.  

 

Qüestions genèriques 

 

• Durant els últims mesos del govern local anterior, es van tenir reunions amb 
els veïns, per informar d’una reforma urbanística al barri, que suposava 
substituir l’actual clavegueram i modificar voreres, arbrat i places 
d’aparcament. En quina situació es troba aquest projecte? 

 
L'Ajuntament té fet un projecte de reurbanització, que significa remodelar tots els carrers 
a nivells de voreres, etc. amb un cost econòmic molt gran (5,5 M d’euros). Finalment, 
però, s’hi farà una intervenció de millora de les voreres i del clavegueram (projecte de 
remodelació i manteniment de la urbanització) i no es perdran places d'aparcament, ja 
que es manté la mateixa forma i estructura dels carrers; serà una reforma més 
econòmica. Es constata que el que més preocupa els veïns és la millora de les voreres. 
Es demanarà un estudi nou per mirar de salvar el màxim d'arbres, que no s'hagin de 
desplaçar, perquè la intervenció sobre superfície no és tan intensa. Es mirarà de 
contractar la mateixa empresa perquè redissenyi la part de la superfície i així estalviar 
tràmits administratius i de contractació. L'Ajuntament ara està a l'espera del nou 
pressupost per posar-s'hi, i a partir d'aquí veure quins són els terminis. 

 

• Aparcament sobre voreres i rotondes. 
 

Es van instal·lar unes pilones damunt les voreres per resoldre el problema, sobretot al 
voltant de l’Escola Serena Vall, i el veí reconeix que les pilones han resolt el problema. 
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Punts clau del barri 

 

S’indica amb una xifra entre parèntesis (x) si alguna pregunta o sol·licitud va ser 

exposada per més d’una persona. 

 

• El passeig de la Mare de Déu de Montserrat, entre el Casal de la Gent Gran i la 
Casa Massorrà, és un punt perillós per la velocitat a la qual hi circulen els 
cotxes. Sobretot al matí i a la nit; més d'un per estalviar-se temps i semàfors, 
passa per aquest carrer, molt ràpid, amb el cotxe, moto i patinets. Recordem 
que és un tram de ruta escolar. Proposo que posin bandes, per frenar els 
vehicles i reduir la velocitat. 

 
Ja s’ha encarregat la banda reductora de velocitat. S’hi instal·larà a final d’any, al 
passeig de Mare de Déu de Montserrat, al costat del contenidor de vidre, tal com es 
veu a la foto.   
 

 

 
 
 
 
 
 
 
Font: Google Street View. Consulta 
desembre 2023. Zona que esmenta 
la qüestió.  

 

 

• Som un poble que tenim molta il·luminació als parcs, carrers (que està molt 
bé) però el nostre patrimoni monumental està fosc. No lluïm els monuments 
del nostre poble perquè no estan il·luminats, com ara: monument Cardenal 
Vives, àncora de la gespa de davant de la Casa Massorrà, la Creu al monument 
dels llavanerencs caiguts a la Guerra davant del CAP, l'olivera de la rotonda 
de sobre de Can Pere Joan, i d’altres que no em venen a la memòria. El més 
fort és que hi ha la instal·lació elèctrica feta. Potser a hores d'ara, obsoleta. 
Hem passat vuit anys de deixadesa de manteniment del poble, i és per això 
que, ja que en el meu barri hi ha dos d'aquests "monuments foscos", prego al 
senyor alcalde i al seu equip que penso i confio que faran les coses ben fetes: 
"Senyors posin llum a la foscor". 

 
Està previst (s’han comprat els llums) per il·luminar el monument de Cardenal Vives, i 
pel que fa a l’àncora de Casa Massorrà, s’han comprat els focus i estan pendents 
d’instal·lació. La resta d’elements monumentals, més endavant.   Nota: en el moment de 
compartir aquesta acta, ja s’ha instal·lat el llum al monument del Cardenal. 

 
• Circulació de vehicles en hores d’entrada i sortida de l’Escola Serena Vall. 

Destacar-hi bé quina la zona de vianants i la de vehicles perquè la gent confon 
"pacificació" amb "per a vianants"; i això dificulta la circulació dels 
pares/mares que porten els seus fills al Serena Vall (2). 

 
S’han delimitat espais amb pintura, i s’estudiarà la possibilitat de delimitar millor l’espai 
de calçada respecte de la vorera.     
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• Les columnes de llum del parc de Can Rivière molesten a la nit. 
 
S’ha demanat al lampista que deixi algun punt il·luminat, però que apagui els focus 
durant la nit, quan el parc està tancat.     

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
Font: Google Street View. 
Consulta desembre 2023. Zona 
que esmenta la qüestió.  

 
• Millora del parc infantil del carrer Alzina, perquè en gaudeixin els nens. (3, 2 

sobre parcs infantils en general) 
 
S’estudiarà la instal·lació de cautxú o d’altres materials per millorar el paviment del parc 
infantil (ara és de sorra). Sobre la millora general dels parcs infantils, també sortirà una 
licitació per a la millora del parc del Primer d’Octubre (ubicat al Centre).  

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
Font: Google Street View. 
Consulta desembre 2023. Zona 
que esmenta la qüestió.  

 
• Arranjament, sanejament i neteja del passatge Massorrà. 
 
El veí demana una connexió de clavegueram de casa seva amb la xarxa pública que es 
construirà amb l’aprovació del pla parcial. Es consultarà amb els serveis tècnics la 
possibilitat de fer-ho, ja que la finca forma part d’un altre pla parcial. 
 

• Manteniment, arranjament de les voreres i neteja dels carrers Til·lers i 
Tarongers (2). 

 
Es consultarà amb quina freqüència s’hi fan intervencions, i es demanarà a la veïna que 
avisi si detecta que no hi han passat. Les voreres amb rajoles trencades es miraran de 
reparar.  
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• Pont al camí de la Masia per damunt de la riera: què s'està fent? 
 

S’ha de fer una modificació del POUM, i a partir d’aquí un projecte de construcció d’un 
nou pont. 
 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
Font: Google Street View. 
Consulta desembre 2023. 
Zona que esmenta la 
qüestió.  

 

• Intersecció carrer Alzina amb passeig de la Riera a prop del pont de l'autopista, 
la vegetació és molt alta i impedeix fer l’STOP amb seguretat. Hauria de ser un 
focus d’acció habitual per la brigada municipal. 

 

Ja s’hi està treballant i la brigada ja hi intervé de manera regular per netejar les canyes. 
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Valoració de la trobada per part de les persones assistents 

 

En finalitzar la trobada, es va distribuir un full de valoració. Es va aprofitar per consultar 

els canals pels quals les persones assistents s’havien assabentat de la reunió i també 

es van demanar dades sobre el gènere i l’edat. A continuació es presenten els resultats 

obtinguts al barri de Bell-Aire i Ametllareda, on es van recollir 7 formularis. Destaca la 

satisfacció general amb la trobada, amb una majoria de persones que manifesten estar 

“molt satisfets”.   
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Mapa dels punts esmentats durant la trobada 
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Recull de fotos 

 

  

  

  

 

 


